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 Nieuwe start 

Voor u ligt de eerste Nieuwsbrief van het nieuwe jaar, ik hoop dat alle ouders een 

goede start hebben gemaakt.   Op het kindcentrum hebben we dat zeker, de      

leerkrachten hebben er zin in om voor de kinderen er een goed jaar van te maken.  

Vorige week is de instroomgroep van start gegaan, waarin gedurende het tweede 

deel van het schooljaar onze nieuwe leerlingen instromen. Deze instroomgroep (1d) is te vinden naast de speelzaal 

van de groepen 1-2, in het voorste gedeelte van onze school. Deze week hebben we van de ouders van deze        

kinderen gehoord dat de start van de groep in hun ogen goed verlopen is en dat de kinderen met veel plezier in 

hun groep kunnen spelen en leren.  

In diverse groepen hebben we een aanpassing moeten maken in de juf of meester voor de groep. Dat is in de      

volgende groepen gebeurd: 

Groep 1-2c:  juf Nienke (ma., di. en woe) en juf Alma (do. en vrij.) 

Groep 5: juf Dominique (ma. en di.), juf Maaike (woe.) en juf Nathalie (do. en vrij.) 

Groep 6: juf Kirsten (ma. en di.), juf Laura (woe.) en juf Maaike (do. en vrij.) 

Alle wijzigingen zijn steeds met de personeelsgeleding MR en de ouders van de groepen besproken. 

  

Binnenkort wordt er een wijziging voor groep 7 bekend gemaakt, die noodzakelijk is vanwege het afscheid van juf 

Sonja per 1 febr. Ik houd u hiervan op de hoogte. 

 

 

Gesprek Inspectie 

In de laatste week voor de kerstvakantie hebben de bestuurder Geurt Morren en ik een prettig gesprek gevoerd 

met de Inspecteur, waarin we hebben kunnen aangeven wat de vorderingen zijn in de herstelopdracht, die school 

en bestuur hebben gekregen. Dit gesprek was een gepland voortgangsgesprek, geen onderzoek of waardering van 

de ontwikkelingen. We hebben uiteraard wel de gelegenheid genomen om de inspecteur mee te nemen in de  

ontwikkelingen die we doormaken en alle verbeterpunten, die inmiddels gerealiseerd zijn. Ik heb het gevoel      

gekregen dat we hebben kunnen overbrengen wat gedurende de eerste maanden gerealiseerd is. Tegelijk        

merkten we ook dat de inspecteur blij was met deze ontwikkelingen en zij in de beschrijvingen die we gaven al 

veel van de herstelpunten kon herkennen.  Een positief gesprek dus.  

Maar we zijn er nog niet. Ook gedurende de tweede helft moeten we alle zeilen bijzetten en hard doorgaan met 

alle verbeterpunten, die voor deze periode gepland staan, aan te pakken. Het team, bestuurder en ik zijn super 

gemotiveerd om dit te doen, de lat ligt voor ons hoog. En we doen alles om er in juni goed uit te komen. In juni 

namelijk wordt er opnieuw een onderzoek gepland, waaraan de conclusie verbonden kan worden, dat we weer 

het vertrouwen van de Inspectie terug hebben gewonnen.  

Elders in deze Nieuwsbrief al ik de reactie van de Inspectie op het gesprek weergeven.      

 



Voorstellen: nieuwe voorzitter Raad van Toezicht (RvT)  

Onlangs werd ik benaderd voor de  functie van voorzitter Raad van Toezicht voor          

De Werf. De vraag kwam op een moment nadat ik besloten had met prepensioen te 

gaan. De Werf kende ik vanaf mijn studietijd van naam en ik heb ruim twintig jaar     

geleden als onderwijsadviseur werkzaamheden voor de school verricht vanuit de 

Schoolbegeleiding Zaanstreek/Waterland. De school heeft niet alleen hierdoor een    

speciale plek in mijn herinnering, maar ook omdat De Werf door de bijzondere pedago-

gische aanpak een goede naam heeft in de hele Zaanstreek.  

Het was even schrikken toen ik een paar weken terug zag hoe de inspectie van het onderwijs de school heeft      

beoordeeld. Ik weet echter dat  zo’n oordeel vaak iets moois kan opleveren in teams. Dan gaan juist alle neuzen 

dezelfde kant op om het voortbestaan van de school te redden.  

Na gesprekken met Geurt, de RvT, MR en apart nog met Ewout heb ik voldoende vertrouwen gekregen in de      

aanpak , waarmee de kans bestaat dat de school weer kan groeien naar het voldoende/goede oordeel. Het zal niet 

gemakkelijk zijn, maar als iedereen doordrongen is van het feit dat er echt wat moet gebeuren, zal dat voldoende 

energie geven om door te gaan. Dan kan de school weer stevig op de kaart gezet worden en zelfs de regiofunctie 

herwinnen. Vertrouwen in elkaar en de wil om de school gezond en sterk te maken is daarin de sleutel tot succes.  

Ik wil er graag mijn steentje aan bijdragen. 

Mijn ervaring in het onderwijs is breed en ik heb in mijn loopbaan op diverse posities in het onderwijs gewerkt.  

Van leerkracht tot uiteindelijk bestuurder. Mocht je daar benieuwd naar zijn, zie www.LInkedin.nl . Vanaf 1 maart 

zal ik toetreden tot jullie Raad van Toezicht. Daarnaast blijf ik als docent werkzaam voor de schoolleidersopleiding 

op de IPABO.  
 

 

Met vriendelijke groet, 

Erik Abbink 

 Voorleesdagen 

   
Op woensdag 25 januari 2023 start De Nationale Voorleesdagen.  
Wij doen hier ook aan mee, omdat we het belang van lezen en voorlezen 
graag onder de aandacht brengen.  
 
De groepen 1-2 zullen op deze dag De Nationale Voorleesdagen openen 
met een ontbijt in de klas. De kinderen  nemen zelf  een ontbijt met drinken mee naar school. Tijdens het ontbijt  
zal de leerkracht het prentenboek: “Maximiliaan Modderman geeft een feestje” voorlezen.  
 
Dit boek is gekozen tot het prentenboek van het jaar 2023!  
De groepen 3 t/m 8 zullen ook aandacht besteden aan De Nationale Voorleesdagen. Er zal extra aandacht besteed 
worden aan voorlezen en andere leesactiviteiten. Zij mogen op woensdag 25 januari 2023 een feestelijke lunch 
meenemen naar school en zullen ook voorgelezen worden. 
 
De school heeft een aantal prentenboeken van de prentenboeken top 10 aangeschaft van de opbrengst van de   
verkoop tijdens de Kinderboekenweek. Deze zullen op het podium uitgestald worden en voorgelezen in de         
groepen. Bij de groepen 1-2 en 3 komt een intekenlijst te hangen. Ouders van deze groepen zijn van harte welkom 
om in de klas een prentenboek te komen voorlezen. U kunt een prentenboek van thuis meenemen of een          
prentenboek op school uitkiezen. 
 
Groeten, 
De leescommissie 

 

http://www.LInkedin.nl


Reactie Inspectie op het gesprek met directie en bestuur 
 
Algemeen beeld 
Na het vierjaarlijks onderzoek waarbij het bestuur als onvoldoende bestuur is beoordeeld en IKC De Werf het         
eindoordeel Zeer zwak kreeg, zijn diverse leden van de Raad van Toezicht, het bestuur en de directeur vertrokken. 
Bovendien zijn vijf leraren vertrokken en vertrekt er nog één per 1 februari 2023. In de zomervakantie is een nieuw 
bestuur en een nieuwe directeur gestart. Er zijn diverse nieuwe leraren aangetrokken. Ook de Raad van Toezicht is 
weer volledig. 
 
Het nieuwe bestuur en de nieuwe directeur zijn voortvarend gestart met het verbetertraject. De ambitie is om bij het 
herstelonderzoek het eindoordeel Voldoende te krijgen. Het bestuur en de directeur zijn van mening dat zij samen 
met de leraren goed op weg zijn om dit te bewerkstelligen. Het team dat nu werkzaam is op de Werf heeft 
urgentiebesef, wil deel uitmaken van de oplossing voor de school en wil aangesproken worden op het eigen             
professionele handelen. Verbeterplan wordt nauwgezet uitgevoerd 
 
Het bestuur en de directie van IKC de Werf geven aan dat de  uitwerking van het verbeterplan is neergelegd in het 
jaarplan 2022-2023. Het team werkt gefaseerd aan acht verbeterpunten die gedetailleerd worden uitgeschreven in 
ambitiekaarten. Wanneer een doel behaald is, worden de afspraken vastgelegd in een kwaliteitskaart. Dit is meteen 
een kapstok voor het nieuw te ontwikkelen stelstel voor kwaliteitszorg en dit versterkt het professionele handelen 
van de leerkracht. 
 
Om leraren te ondersteunen en te helpen het handelen in de klas te verbeteren, legt de directeur wekelijks              
ongeplande lesbezoeken af. De focus ligt dan op een-op-een-ondersteuning van de leraar. Ook het bestuur legt      
lesbezoeken af en rapporteert hierover aan de directeur. Bovendien zijn er iedere maand diverse werk- en                
studiemomenten. De focus ligt dan op verbeteringen die de leraren gezamenlijk oppakken. 
 
De directeur geeft aan dat de kwaliteitscultuur in het team sterk is verbeterd. Leraren werken weer samen en er 
wordt op een professionele wijze gecommuniceerd. Alle leraren hebben persoonlijke leerpunten geformuleerd en   
de gesprekkencyclus is weer opgestart. 
 
We hebben besproken dat we de verbeterpunten die geformuleerd zijn door het bestuur en de directeur herkennen 
vanuit het rapport dat wij schreven over het onderzoek naar risico's, waarin we zeven standaarden als Onvoldoende 
beoordeelden. Zo staat er bijvoorbeeld bij OP3 Pedagogisch-didactisch handelen dat de inhoud van de lessen 
relevant moet zijn voor de leerlingen en dat het tempo van de lessen hoog ligt en dat de lessen afwisselend zijn.       
Dit doet de school door de inhoud van de methoden te volgen en de kerndoelen te borgen. Dit is te vinden in een         
ambitiekaart. 
 
We zien hieraan dat de school wil werken aan het                
verbeteren van het didactisch handelen.  We hebben het 
bestuur en de directeur meegegeven om inzichtelijk te     
maken hoe zij de kwaliteit van het pedagogisch-didactisch    
handelen, het    aanbod, het zicht op de ontwikkeling            
et cetera beoordelen en te meten wat het effect hiervan is 
op het leren van de leerlingen, om tijdig bij te kunnen sturen.  
Tevens zal een dergelijke zelfevaluatie een startpunt zijn van 
het herstelonderzoek dat wij in juni 2023 gaan uitvoeren. 

 


